
 

              
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                                                   ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ          
   ΝΟΜΟΣ ΚΟΡΙΝΘΙΑΣ                                                                                          
   ΔΗΜΟΣ ΚΟΡΙΝΘΙΩΝ 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  
Από το Πρακτικό 48/11.11.2024 συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου 

Αριθμός Απόφασης 680/2024 

 
  Θέμα  1ο  Η.Δ.   «Ανάκληση – Ακύρωση άλλως Τροποποίηση της υπ΄ αριθμ. 553/2024 απόφασης του 
Δημοτικού Συμβουλίου της 11-09-2024 (αίτημα του 1/3 των δημοτικών συμβούλων)»    

 
Στην Κόρινθο και στην έδρα του Δήμου Κορινθίων σήμερα την 11η του μηνός Νοεμβρίου  του έτους 2024, ημέρα της 
εβδομάδος Δευτέρα και ώρα 19:15 έλαβε χώρα η τακτική συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου 
Κορινθίων, ύστερα από την με αριθμ. πρωτ. 50847/07-11-2024 έγγραφη πρόσκληση, του κου Παπαβενετίου 
Γεωργίου, Προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου, που επιδόθηκε σύμφωνα με τις διατάξεις του Ν. 4555/2018, άρθρο 
74 § 1 σε κάθε έναν των Συμβούλων χωριστά καθώς και στο Δήμαρχο Κορινθίων κ. Νικόλαο Σταυρέλη, σύμφωνα με 
το άρθρο 67 του Ν. 3852/2010, όπως τροποποιήθηκε και ισχύει. 
Διαπιστώθηκε ότι υπήρχε νόμιμη απαρτία, αφού σε σύνολο τριάντα πέντε (35) Μελών συμμετείχαν τα τριάντα (30) 
Μέλη, δηλαδή: 

           ΠΑΡΟΝΤΑ                   ΑΠΟΝΤΑ 

1. Παπαβενετίου Γεώργιος- Πρόεδρος 
2. Στριμενοπούλου Γεωργία   
3. Μανωλάκης Δημήτριος   
4. Ταγαράς Βασίλειος (αποχώρησε στο 1ο Θ.Η.Δ.) 
5. Τσουλουχά Δήμητρα  
6. Δανιήλ Σταύρος 
7. Χατζής Μιχαήλ  
8. Πανταζής Βασίλειος  
9. Λαμπρινός Παναγιώτης  
10. Τσάκωνας Ιωάννης  
11. Παπαϊωάννου Ευάγγελος 
12. Δημάκος Κωνσταντίνος (αποχώρησε στο 12ο Θ.Η.Δ.) 
13. Αγγέλου Κωνσταντίνος 
14. Πούλος Ανδρέας  
15. Γεωργακόπουλος Ευάγγελος 
16. Μποζίκης Αναστάσιος 
17. Μπονάτσου Νικολέττα (Τέτα) 
18. Μελέτης Χρήστος 
19. Τζαναβάρας Δημήτριος (αποχώρησε στο 1ο Θ.Η.Δ.) 
20. Νανόπουλος Βασίλειος  
21. Ταγαράς Αναστάσιος Αντιπρόεδρος   
22. Πούρος Γεώργιος 
23. Καρσιώτης Παναγιώτης 
24. Στεργιοπούλου Αναστασία (Τασία) (αποχώρησε 

στο 1ο Θ.Η.Δ.) 
25. Πιέτρης Τιμολέων   
26. Μπίτζιος Δημήτριος (αποχώρησε στο 1ο Θ.Η.Δ.) 
27. Πρωτοπαπάς Δημήτριος  
28. Σπύρου Παναγιώτης (Πήτερ) 
29. Τζουτζόπουλος Απόστολος – Σπυρίδων     
30. Γκουργιώτης Κωνσταντίνος - Αλέξανδρος 

1. Παπαδημητρίου Σωτήριος   
2. Καρασάββας Ιωάννης   
3. Κυριαζής Αντώνιος  
4. Τσατσούλης Αθανάσιος 
5. Ραντίτσα Μαρίνα 

 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και κλήθηκαν νόμιμα 
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Στη συνεδρίαση παραβρέθηκαν επίσης οι Πρόεδροι Δημοτικών Κοινοτήτων που κλήθηκαν με την ανωτέρω πρόσκληση.  

                         ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΑΠΟΝΤΕΣ 

1. Ρουμελιώτης Γεώργιος – Κορίνθου 
2. Μαρινάκης Παναγιώτης – Ξυλοκέριζας 
3. Κώστας Γεώργιος – Άσσου  
4. Δεσποτάκης Νικόλαος – Περιγιαλίου 
5. Στέφης Αναστάσιος – Αγίου Ιωάννη 
6. Μαλανδρένη Κωνσταντίνα (Ντίνα) – Εξαμιλίων 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

1. Καραβοκύρης Αναστάσιος – Σολομού 
2. Μαρινός Αναστάσιος – Αθικίων 
3. Λίτσας Παναγιώτης – Κουταλά 
4. Κλέττας Παναγιώτης - Σοφικού 
5. Πίτσας Γεώργιος – Κόρφου 
6. Βαρδάκας Αναστάσιος – Αγίου Βασιλείου 
7. Καλαμπαλίκη Σούκουλη Ευτέρπη (Πέπη)- Αρχ. 

Κορίνθου 
8. Ηλίας Κωνσταντίνος – Κλένιας 
9. Σκούρτης Μενέλαος – Αγιονορίου 
10. Χατζής Στέργιος – Κατακαλίου 
11. Ζούζας Γεώργιος – Στεφανίου 
12. Αγγέλου Παντελής – Αγγελοκάστρου 
13. Διαμαντίδης Αλέξανδρος – Λεχαίου 
14. Παξού Σταματία (Ματίνα) – Γαλατακίου 
15. Ψυχογιός Κωνσταντίνος – Κάτω Άσσου 
16. Σκούρτης Κωνσταντίνος (Λούμπας) – 

Χιλιομοδίου 
 
 
 

Οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και κλήθηκαν νόμιμα 
Στη συνεδρίαση παρευρίσκεται και ο δημοτικός υπάλληλος Σούκουλης Αντώνιος  για τη τήρηση των πρακτικών. 
 
Ο Πρόεδρος αφού διαπίστωσε απαρτία, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και για το ανωτέρω θέμα της ημερήσιας 
διάταξης με τίτλο «Ανάκληση – Ακύρωση άλλως Τροποποίηση της υπ΄ αριθμ. 553/2024 απόφασης του Δημοτικού 
Συμβουλίου της 11-09-2024 (αίτημα του 1/3 των δημοτικών συμβούλων)» και έδωσε το λόγο στους επικεφαλής των 
παρατάξεων και στους συμβούλους  για να τοποθετηθούν : 
 
Ο κ. Νανόπουλος Βασίλειος μεταξύ των άλλων ανάφερε: «… κύριε Πρόεδρε στο θέμα μας,  το είχαμε φέρει με τις 
υπογραφές του ενός τρίτου των δημοτικών συμβούλων, όπως προβλέπεται από το νόμο και έπρεπε να το είχατε φέρει 
νωρίτερα για συζήτηση,  ο κύριος Γκουργιώτης θα σας  διαβάσει την απόφαση που έστειλε η αποκεντρωμένη, δεν ξέρω 
αν την γνωρίζετε, η οποία το θέμα το θεωρεί τώρα σαν να μην υπάρχει γιατί έχει λήξει η προθεσμία. Από εκεί και πέρα  
εκείνο που εμείς  θέλουμε είναι να αποκατασταθεί το κείμενο έτσι ακριβώς όπως ψηφίσαμε, δηλαδή χωρίς καμία 
αναφορά στο σάλας και τα λοιπά. Εκείνο το οποίο ήρθε σαν εισήγηση και το πήραμε με τις εισηγήσεις, αυτό ψηφίσαμε 
χωρίς να γίνεται καμία αναφορά στο σάλας ή οτιδήποτε άλλο…».     
 
Ο κ. Πρωτοπαπάς Δημήτριος μεταξύ των άλλων ανάφερε: «…Όλα γράφονται στο κείμενο αυτό το οποίο μας είχε έρθει  
και στην εισήγηση, δεν έχω να πω κάτι άλλο το παίρνετε πίσω ψηφίζετε αυτό που θέλετε εσείς και λήγει το θέμα δεν 
έχω να πω κάτι άλλο.   Όλα  περιγράφονται στην εισήγηση,  εμείς δεν ψηφίσαμε κάτι τέτοιο,  ανακαλείται και το θέμα 
εδώ κλείνει και φέρτε το και ψηφίστε ότι εσείς θέλετε μόνοι σας…». 
 
Ο κ. Γκουργιώτης Αλέξανδρος  μεταξύ των άλλων ανάφερε: «…Κύριε Πρόεδρε, είναι ένα θέμα που το έχουμε φέρει, 
έχουμε καταθέσει τη συγκεκριμένη αίτηση από τις 4-10. Είναι απολύτως γνωστό στο Σώμα, έχει γίνει και σχετική 
αναφορά και στα μέσα ενημέρωσης από τις τρεις παρατάξεις της αντιπολιτεύσεως και νομίζω ότι άπαντες θυμόμαστε τι 
έγινε σε αυτή την συνεδρίαση της 11 ενάτου αν Θυμάμαι καλώς. Εκεί δεν εκλήθημε ποτέ να ψηφίσουμε για το 
συγκεκριμένο θέμα δεν ήταν στην ημερήσια διάταξη, δεν υπήρχε καμία εισήγηση, δεν ετέθη σε  ψηφοφορία και εν γένει 
δεν τηρήθηκε καμία διαδικασία που προβλέπει είτε ο νόμος είτε ο κανονισμός του Δημοτικού Συμβουλίου. Νομίζω ότι η 
απόφαση αυτή είναι προδήλως άκυρη και έχει καταδικαστεί και στη συνείδηση των δημοτών του δήμου μας,  των 
δημοτών του δήμου Κορινθίων οι οποίοι έχουν παρακολουθήσει όλες αυτές τις,  θα μου Επιτρέψτε να πω την έκφραση, 
μεθοδεύσεις και έχουν αντιδράσει. Γιατί πραγματικά νομίζω ότι είναι ένα θέμα πολύ ιδιαίτερο και δεν  υπήρχε πιστεύω 
ούτε  η διάθεση ούτε και η τόλμη από την πλευρά της δημοτικής αρχής να το φέρει αυτοτελώς ως θέμα στο  δημοτικό 
Συμβούλιο, διότι και θα έπρεπε να αιτιολογήσει για ποιους λόγους αποκλείει ένα άθλημα από τους χώρους τους 
δημοτικούς,  από το δημοτικό γήπεδο, το κλειστό γυμναστήριο κάτι το οποίο όμως όπως σας είπα, δεν θα είχε ούτε 
κάποια αιτιολογία, ούτε είχε και  κάποιο νομικό έρεισμα. Έτσι λοιπόν, αντί να έχουμε μια άμεση απόφαση, ουσιαστικά 
έχουμε μια έμμεση και παρεμπίπτουσα απόφαση επί του θέματος. Νομίζω ότι αυτό που ζητάμε σήμερα είναι το 
προφανές και το αυτονόητο και αν θέλετε λόγοι ηθικής τάξεως επιβάλλουν από την πλευρά της δημοτικής αρχής να 
ανακαλέσει το θέμα από τη στιγμή που υπάρχουν αυτές οι αντιδράσεις. Και δεν είναι αντιδράσεις μόνο επί της ουσίας 

ΑΔΑ: ΨΛΜΛΩΛ7-0ΣΖ



 

η οποία είναι  εκφρασμένη βούληση μας σχετικά με αυτό το ζήτημα, αλλά έχει να κάνει με τη διαδικασία, τη νομιμότητα 
και την τήρηση όλων των προβλεπόμενων στον κανονισμό, κύριε Πρόεδρε. Εγώ πραγματικά απευθύνομαι σε εσάς και 
σας καλώ, αυτό και εσείς να υιοθετήσετε και οι εκλεκτοί συνάδελφοι της συμπολίτευσης. Να κάνουμε αυτό πραγματικά 
από την στιγμή που υπάρχει αυτή η αντίδραση και η δική μας αν θέλετε η αντίρρηση ότι δεν αποφασίσαμε επί του 
θέματος αυτού τι πιο απλό και τι πιο εύκολο συγχρόνως να έρθουμε να ανακαλέσουμε αυτή την απόφαση. Και 
μπορείτε να φέρετε αυτό το θέμα όποτε θέλετε αυτοτελώς και εκεί να τοποθετηθούμε, αλλά να ακούσουμε όμως και τις 
εισηγήσεις και τους λόγους που επιβάλλουν ένα άθλημα να αποκλειστεί από το κλειστό γυμναστήριο και συνακόλουθα 
οι αθλητές του, συνακόλουθα οι οικογένειες αυτών των ανθρώπων και ούτω καθεξής. Νομίζω ότι δεν μπορεί να είναι 
αυτό το όραμα το οποίο πρέπει να υπηρετούμε στο δήμο Κορινθίων για τον αθλητισμό μέσω αποκλεισμών, αθλητών, 
αθλημάτων, αθλητικών σωματείων και να υπηρετούμε ουσιαστικά όσους έρχονται με τη σειρά τους και αυτοί να  
υπηρετήσουν αν θέλετε ένα ηγεμονικό προφίλ το οποίο προσπαθούν  αυτοί να  αναδείξουν ή από την άλλη μεριά να 
βαφτίσουμε εχθρούς του αθλητισμού όλους αυτούς οι οποίοι πραγματικά διαμαρτύρονται για αυτούς τους 
αποκλεισμούς, οι οποίοι είναι και παράνομοι και αντίθετοι με όλες τις αποφάσεις, όπως έχουμε πει πολλές φορές του 
Δημοτικού Συμβουλίου, τη διαχρονική, δηλαδή απόφαση και τη βούληση του δήμου Κορινθίων.   Δεν έχω κάτι άλλο να 
προσθέσω θεωρώ ότι είναι αυτονόητο καθήκον μας αυτή τη στιγμή να το κάνουμε και σας λέω πολύ απλά έχετε την 
πλειοψηφία σε ένα επόμενο δημοτικό συμβούλιο να το φέρετε το θέμα και να ξέρουμε όμως ποια αθλήματα δικαιούται ή 
δεν δικαιούται και υπάρχει κάποιος λόγος να αποκλείσουμε κάποια αθλήματα…». 
 
Ο κ. Σταυρέλης Νικόλαος  μεταξύ των άλλων ανάφερε: «…Σας είπα, ότι δεν θα μπω στην ουσία του θέματος τελείωσε 
αποφάσισε το Συμβούλιο. Αποφάσισε το Συμβούλιο, σας  λέει ο Πρόεδρος; Ομόφωνα, ομόφωνα, πετάγομαι εγώ αντί 
να πεταχτείτε εσείς επειδή διαισθάνομαι και λέω δεν ξέρω αν είναι ομόφωνο Πρόεδρε;  το είπα ναι ή όχι;  Αγαπητέ 
συνάδελφε;   Ακούστε με, σας παρακαλώ πετάγεται ο κύριος Νανόπουλος  τα  θυμάσαι πολύ καλά και μου λέει ναι, ναι, 
έβαλα δύο  παραμέτρους  αν θυμάστε ήταν τα δύο  γήπεδα για τον Οφέλτη και των Αρχαίων Κλεωνών και το θέμα με τα 
φούτσαλ και λέει ο κύριος Νανόπουλος ναι, ναι, συμφωνούμε. Τι έπρεπε να ξαναπώ εγώ πάλι, συμφωνείτε; εγώ τι 
θέλετε να κάνω; Φταίω εγώ;  φταίει ο Πρόεδρος; φταίει η παράταξή;  σας προκαλούμε να πείτε όχι και πάει ομόφωνα το 
θέμα.   Κάνατε αίτηση με το ένα τρίτο των συμβούλων,  τυχαία είχαμε μέσα σε τρεις, τέσσερις, μέρες είχαμε Συμβούλιο 
και τι ζήτησα;  να το βάλουμε θέμα στο Δημοτικό Συμβούλιο, όχι απαντήσατε να το φέρετε σε τακτική συνεδρίαση έτσι  
λέει ο νόμος. Πήρε απόφαση το δημοτικό συμβούλιο εσείς  βγήκατε έξω αποχωρήσατε, εμείς πήραμε απόφαση και 
λέμε, δεν έχετε δίκιο. Επιμένετε, ξαναέρχεστε  στην προηγούμενη συνεδρίαση είπανε να το φέρουμε εκτός ημερήσιας 
διάταξης  το αποσύραμε, θέλατε  να το φέρουμε σε  τακτική.  Σας ακούσαμε για τακτική, το φέρνουμε σήμερα τακτική,  
πέρασε ένας μήνας θέμα Τι θέλετε άλλο να κάνουμε; Σας λέμε η ουσία έχει κριθεί, σήμερα  δεν μπορεί να αλλάξει αυτό, 
αν θέλετε να ξαναμπεί ψηφοφορία, ξέρετε, θα έχει το ίδιο αποτέλεσμα, ανακαλέστε  το έγγραφο που κάνατε  φέρτε ένα 
άλλο αίτημα και πέστε να ληφθεί νέα απόφαση με τη δική μας μειοψηφία,  όχι να αλλάξει η απόφαση αυτή φέρτε να 
έρθει ένα άλλο θέμα, θα το δούμε. Όχι μας λέτε τώρα ότι παραποιήθηκε η απόφαση και άλλαξε η απόφαση. Άρα 
άποψή μου κύριε Πρόεδρε, ή μπαίνουμε σε ψηφοφορία και απορρίπτεται το αίτημα ή το ανακαλούν οι συνάδελφοί για 
να μην  φαίνεται απορριπτική και το ξαναβλέπουμε με άλλο τρόπο σε άλλη συνεδρίαση…».  
 
Ο κ. Νανόπουλος Βασίλειος μεταξύ των άλλων ανάφερε: «… κύριε Πρόεδρε επί της ουσίας εκείνο που ζητάμε και 
θέλουμε να μπει σε ψηφοφορία είναι η ανάκληση της απόφασης που ελήφθη τότε, δηλαδή 553/2024, γιατί εμείς 
ψηφίσαμε σύμφωνα με την εισήγηση, το ότι έγινε μια συζήτηση ανάμεσα στον κύριο δήμαρχο και τον κύριο 
Γκουργιώτη για το σάλας εμάς δε μας ενδιαφέρει γιατί δεν διατυπώθηκε για ψήφιση διαφορετική πρόταση από την 
εισήγηση, είχαμε την εισήγηση αυτή ψηφίσαμε, δεν διατυπώθηκε καινούργια εισήγηση και αυτό είναι εκείνο το οποίο 
εσείς δεν θέλετε να το δεχτείτε να το παραδεχτείτε εμείς θέλουμε, όπως είχε έρθει η εισήγηση να ψηφιστεί χωρίς καμία 
αναφορά στο σάλας. Θέλετε να το κάνετε αυτό σήμερα να το κάνετε,  θέλετε να ανακαλέσετε μόνο την απόφαση που 
πάρθηκε τότε δεν έχουμε αντίρρηση. Διατυπώστε ποιο είναι το θέμα που πρέπει να ψηφίσει το Σώμα και θα  
ψηφίσουμε. Εμείς Προτείνουμε ανάκληση της απόφασης και απαλοιφή οποιασδήποτε αναφοράς στο σάλας..». 
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο μετά από διαλογική συζήτηση η οποία έχει τηρηθεί λεπτομερώς στα ηχογραφημένα πρακτικά 
και αφού έλαβε υπόψη του, τις τοποθετήσεις των συμβούλων, τις διατάξεις των Ν. 3463/2006, 3852/2010 και 
4555/2018, όπως έχουν τροποποιηθεί και ισχύουν και δεδομένου ότι τόσο η άρνηση ψήφου, όσο και η λευκή ψήφος 
δεν υπολογίζονται στην καταμέτρηση θετικών και αρνητικών ψήφων (άρθρο 74, παρ. 10 του Ν. 4555/2018), 
 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  κατά ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 
(Οι κ.κ. 1. Νανόπουλος Βασίλειος, 2. Ταγαράς Αναστάσιος, 3. Πούρος Γεώργιος, 4. Καρσιώτης Παναγιώτης, 5. Πιέτρης 

Τιμολέων, 6. Πρωτοπαπάς Δημήτριος, 7. Σπύρου Παναγιώτης, 8. Τζουτζόπουλος Απόστολος και 9. Γκουργιώτης 
Αλέξανδρος ψήφισαν υπέρ της πρότασης του ενός τρίτου των μελών του Δημοτικού Συμβουλίου.) 

Οι κ.κ. 1. Παπαβενετίου Γεώργιος, 2. Στριμενοπούλου Γεωργία, 3. Μανωλάκης Δημήτριος, 4. Μελέτης Χρήστος, 5. 
Μποζίκης Αναστάσιος, 6. Τσουλουχά Δήμητρα, 7. Δημάκος Κων/νος, 8. Χατζής Μιχαήλ, 9. Παπαϊωάννου Ευάγγελος, 

10. Πανταζής Βασίλειος, 11. Τσάκωνας Ιωάννης, 12. Δανιήλ Σταύρος, 13. Γεωργακόπουλος Ευάγγελος, 14. Λαμπρινός 
Παναγιώτης, 15. Αγγέλου Κων/νος, 16. Μπονάτσου Νικολέττα και 17. Πούλος Ανδρέας ψήφισαν την μη ανάκληση – 

ακύρωση της 553/2024 Α.Δ.Σ.)  
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Απορρίπτει το αίτημα για ανάκληση – ακύρωση άλλως Τροποποίηση της υπ΄ αριθμ. 553/2024 απόφασης του 
Δημοτικού Συμβουλίου (αίτημα του 1/3 των δημοτικών συμβούλων) 

 
Αφού έγινε η σύνταξη του ανωτέρω πρακτικού υπογράφεται  όπως ο Νόμος ορίζει. 

                                   Η ανωτέρω απόφαση έλαβε αύξοντα αριθμό 48 / 680 / 2024 
 

            Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                                                                                 ΤΑ  ΜΕΛΗ  
 ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΠΑΠΑΒΕΝΕΤΙΟΥ 

Ακριβές Απόσπασμα 
Κόρινθος, 13- 11 - 2024 
  Ο  Πρόεδρος του Δ.Σ. 

 
 

  ΓΕΩΡΓΙΟΣ Δ. ΠΑΠΑΒΕΝΕΤΙΟΥ 

ΑΔΑ: ΨΛΜΛΩΛ7-0ΣΖ
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